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Emne Proces  

(hvordan 

behandler vi 

emnet) 

Tid  Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

1  Dagsorden  Godkendelse  5 min. Godkendt 

2 Elevråd Orientering 20 min 3 emner elevråd arbejder med. 
- Dimseting. Til elever der har brug for ting der 
kan holde dem i ro 
- morgensang. De arbejder på en ændring 
(andre sange, mere bevægelse) 
- Toiletter kan godt lugte. Kan der sættes 
”dufteting” op? Anders undersøger hvor de gamle 
er henne? 

3 IT-politik Status 5 min Stadig på tegnebrættet.  
Opsamling fra sidste møde.  
- IT-Gruppen kommer med et oplæg til 
bestyrelsen. 
IT-gruppen: Lisa, Simon Brodersen og Anders 

4 Klassekassen Status 15 min Mai har sendt et oplæg til bestyrelsen. 
 
Mai vil gerne komme forbi de forskellige 
klasser(forældremøder) og holde oplæg til 
hvordan de kan arbejde med emnet. 
 
Lisa: En fra bestyrelsen præsenter (på 
forældremødet) spørgeskemaet. Vedhæftes 
referat. 

5 Budget 2023 

Regnskab 2022 

Orientering og 
debat. 
Anders kommer 
med et oplæg til 
budget 2023 
Samt et kvalificeret 
gæt på regnskab 
2022 

20 min Regnskab 2022 og budget 2023 gennemgået og 
godkendt  

6 Rekruttering af elever Se årshjul 20 min Der er problemer med kvaliteten i dagplejen. Det 
betyder noget for det videre flow gennem 
børnehave/skole - forløbet.   



Gitte: Område MED er godt klar over der er et 
”udvikling potentiale”.  
Anders fortalte om nuværende procedure for 
elevoptag fra børnehaven. 
Lisa har undersøgt hvad ejendomsmæglere 
skriver i salgsannoncer. De henviser alle til 
Hornsyld som skole. 
Nicolaj følger op på dette i sit netværk.  
 
Ang. SIM 
Mai. Vi vil gerne inviteres noget før. Beslutningen 
er allerede taget i 6. klasse. 
 
Ang. Stenderup 
Lisa. Lav f.eks. to åben-hus arrangementer om 
året på Stenderup skole. 
 
Skolevejen fra Bjerre og Bråskov er problematisk. 
Specielt i Bjerre er det usikker at cykle om 
morgenen. 

7 Princip for traditioner Tilføjelse ift. 
juleklippedag og 
juletræsfest 

25 min Skolen vil gerne lave om på ”juleklippedagen”. 
Skolen ønsker at lave en ramme, hvor forældre i 
alle klasser bliver inviteret til juleklip OG 
juletræsfest den samme dag.  
Skolen vil gerne indgå i samarbejde med 
borgerforening om at arrangere juletræsfest. 
Der skal laves en tilføjelse til ”Princip for 
traditioner” 
Anders/Lisa sender et udkast til en tilføjelse. 
Tages op næste møde. 

8 Evt. 

 

 10 min - Stillingsopslag. Skolen søger en pædagog. 
- Svar til forvaltning ang. dialogmøder 
- Lokalsamfundsprofil. 
- Henvendelser fra forældre. 
 
 
 

 


